

REFERAT FRA FÆLLESMØDE MEJERIGRUPPEN 4. juli hos Dorte.

Til stede: Brian, Jesper, Dorte, Torben, Lillian og Siri.

Dirigent: Lillian.

Referent: Dorte.

1. Nyt fra formanden og Centergruppen

Kassererposten

Jesper ønsker ikke længere at være kasserer. Henning er derfor kasserer indtil næste generalforsamling.

Kasserer er egentlig en af de poster i foreningen, som vælges på GF. Formanden er den anden. Men vi besluttede, at vedtægtsformuleringen "bestyrelsen konstituerer sig selv" gav mulighed for, at en midlertidig kasserer kunne være et andet bestyrelsesmedlem. Jesper fortsætter i bestyrelsen.

Siri har haft et fint møde med Orø Beboerforning, hvor hun fortalte om Mejeriprojektet. Det blev godt modtaget og de er åbne for et samarbejde.

Siri og Henning har haft et møde med Allan Lystrup fra Fællesskaberne i Holbæk. De præsenterede projektformuleringen om Mejeriet. AL anbefalede os at være lidt mere skarpe på målgruppen og være meget opmærksomme på at lave socialøkonomisk virksomhed f.eks. for unge.

Han ville umiddelbart sandsynligvis kunne bidrage med et mindre beløb og en skurvogn til værksted. Og han vil støtte projektet, hvis vi tager kontakt med politikere i Holbæk Kommune.

Vi har ikke behov for en værkstedsvogn umiddelbart, fordi vi satser på at benytte Hestebedgaards værksted, indtil videre.

Vi aftalte at holde et tirsdagsmøde hos Torben den 8.8. om vores muligheder for socialøkonomisk virksomhed. Torben og Lillian går i gang med at formulere nogle tanker.

Vedrørende økonomi så sidder Morten Prisholm i LAG (tlf. 22328493) og hjælper med at lave ansøgninger. Næste ansøgningsfrist er 21.8. Det bliver for tidligt for os at søge, det kræver god tid at lave en ansøgning og en meget stor medfinansiering.

Vi tager den op senere.

2. Nyt fra grupperne

Kursusgruppen (Dorte, Siri og Henning?): Vi laver et kort kursus den 16.7 fra 10-12 med Niels Lyck om solvarme. Det foregår på Marielieses gårdcafé, hvor der også er et anlæg som kan indgå. Der bliver sat plakater op den kommende week-end. efter kurset satser

vi på, at vi sammen med Niels lyck kan komme til at se og gennemgå Mejeriets bygninger.

Gruppen havde foreslået indkøb af en projektor, som der vil blive brug for her og mange andre steder. Men Brian har en vi kan låne. fint!

Ny idé fra Brian til kursus: et "proces" kursus, hvor ideer udvikles og gennemføres af deltagerne. Det tages op senere, når vi har flere faciliteter til rådighed.

Byggegruppen (Torben, Siri, Jesper og Brian): Arbejder med en råskitse og en mere detaljeret plan for renoveringen. Og vi skal være opmærksomme på, at f.eks. bygningen af en raketovn beskrives som soc.øk. virksomhed, kursus m.m.

Værkstedgruppen (Torben, Brian og Siri??): Der er kommet strøm i containeren. værkstedet på Hestebedgaard kan anvendes f.eks. til istandsættelse af møbler til videresalg. Torben undersøger betingelser for at bruge værkstedet. Siri sørger for at brugbart værktøj fra containeren kommer derned.

Containergruppe (?): Containeren er ret fuld nu. Vi leder efter alternative steder til afsætning. Vi kan tage imod cykler, fordi der ser ud til at være hurtig omsætning. Tøj derimod tager vi stadigvæk ikke ind. forslag om at lave borde med ens priser f.eks kr.5 eller 10. Det er op til vagtholdet. vi arbejder stadigvæk på at få en mobilbetalingkonto. Og der mangler at besætte enkelte vagter sener i juli.

Workshopgruppe (Siri og Brian): Vi har en invitation til at deltage med en workshop på genbrugspladsen i Jernløse den 8.8. Men da vi ikke har et færdigt forslag til workshop og da kun en kan deltage den dag, takker vi nej. Forslag om at lave en workshop med lampeproduktion 9.9. evt. kun intern.

3. Siden sidst: Indgår i andre punkter.

4. Kalender :

Kursusdag om solvarme den 16.7. Marielieses gårdcafé
 Tirsdagsmøde om soc.øk virksomhed 8.8. Torben
 Fredagsbar 25.8. Siri
 Fællesmøde 5.9. Brian
 Lampeworkshop 9.9.kl.13 Hestebedsgard?

5. Feed back:

Fint møde i behagelig stemning.

Ref. dorte